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Vragen van het lid Van Dijken
(PvdA) aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het besluit van het VSB-fonds
om donaties aan maatschappelijke
projecten te halveren of stop te
zetten. (Ingezonden 20 februari 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
besluit van het VSB-fonds met
betrekking tot stopzetting van
donaties in maatschappelijke
projecten op het gebied van Sport,
Natuur en Milieu?1

2
Is u bekend dat nu met geld uit het
VSB-fonds 561 sportprojecten
worden ondersteund?

3
In hoeverre maken deze projecten
deel uit van de plannen zoals
verwoord in uw beleidsprogramma’s?

4
Zijn er in de sportsector meer
vergelijkbare terugtrekkende
bewegingen te verwachten, gezien de
recessie?

5
Kunt u een inschatting maken van de
mogelijke gevolgen voor de
sportsector in zijn totaliteit, dus zowel
breedtesport als topsport?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid

Leerdam (PvdA), ingezonden
18 februari 2009 (vraagnummer
2009Z02889/2080913920) en het lid
Van der Ham (D66), ingezonden
18 februari 2009 (vraagnummer
2009Z02883/2080913880).

1 NRC Handelsblad, 16 februari 2009.
NOS.nl, 17 februari 2009.
De Telegraaf, 16 februari 2009.
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